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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  13. 12. 2021 
 
 
Prítomní poslanci:         Ing.Michal Dodek, Ing.Michal Ďurkech, Ing.Rastislav Kretík,  ,  

Bc.Vladimír Smatana, Juraj Urík, Soňa Jantošová, Milan Kušnier  
 

Neprítomní poslanci:    Ing.Tibor Slaninka, Jana Muráňová - ospravedlnení PN,  
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň  
 
Zápisom poverená :     Ing. Jana Franeková  
 
Občania:   

                  
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  o 17,00 hod. starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a zúčastnených občanov. Oznámil, 
že poslanci Ing.Tibor Slaninka a Jana Muráňová sa ospravedlnili z rokovania OZ. Počet prítomných poslancov je 7, OZ 
je uznášania schopné.  Starosta oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Starosta dal 
hlasovať za návrh programu rokovania  OZ,  poslanci návrh jednomyseľne schválili a rokovanie obecného zastupiteľstva 
sa riadilo nasledovným schváleným programom: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Návrh na schválenie prenájmu obecného majetku – časť pozemku EKN 478/103 o výmere 2000m2 
6. Návrh na schválenie predaja obecného majetku – parcely  CKN 410/55, orná pôda o výmere 47m2 a pozemku CKN 

410/56, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 109m2 
7. Návrh na schválenie VZN č.2/2021 o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom na území 

obce Plevník-Drienové 
8. Návrh na schválenie VZN č.3/2021 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Plevník-Drienové 
9. Návrh na schválenie rozpočtu obce na rok 2022 
10. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2021 – rozpočtové opatrenia 
11. Správa hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrol 
12. Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1.polrok 2022 
13. Rôzne  
14. Diskusia  
15. Záver 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 78/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu Ing. Rastislava Kretíka, za členov Ing. Michala Ďurkecha a Milana 
Kušniera. Za overovateľov zápisnice navrhol pánov Bc.Vladimíra Smatanu a Juraja Uríka. Zápisom poveril  Ing.Janu 
Franekovú. Dal hlasovať za predložený návrh, poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesol starosta obce pán Miroslav Kremeň.  Skonštatoval, že aktuálne evidujeme plnenie 
nasledovných uznesení: 12/2018, 43/2021, 58/2021 a 22/2011-trvalá úloha.  
Starosta podal vysvetlenie ku kontrolovaným uzneseniam: 
12/2018 – zrušenie napojenia na cestu I/61 - bez zmeny  
43/2021 – realizácia projektu „Rekonštrukcia verejného osvetlenia v obci Plevník-Drienové“ – verejné obstarávanie 
a realizácia projektu sú naplánované na budúci rok  
58/2021 – odpadové hospodárstvo – 2 samostatné body dnešného rokovania OZ  
22/2011, bod b) vypracovávať rozbory hospodárenia za jednotlivé kalendárne štvrťroky – úloha trvá a priebežne sa plní. 
Kontrola plnenia uznesení je prílohou zápisnice. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 79/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za 
obdobie od posledného zasadnutia OZ, teda od 19.11.2021 do dnešného dňa, čiže 13.12.2021. 

V krátkosti vás chcem informovať o našej činnosti za toto obdobie, počas ktorého sa práce v obci nezastavili a 
zamestnanci pracovali  na plnení úloh  v zmysle náplne práce, pokračovali sme v realizácii schválených projektov a tiež 
v oprave a údržbe obecných objektov a verejných priestranstiev. Vlastnými kapacitami sme si upravili priestranstvo v 
areáli pálenice a tiež naši pracovníci osadili vianočnú výzdobu, adventný veniec a rozsvietili vianočné stromčeky pred 
OÚ a na Doline. Samozrejme, že sme sa pripravili aj na zimnú údržbu, ktorú už vykonávame vlastnými pracovníkmi a 
zabezpečili sme posypový materiál a potrebnú techniku. Potrebné bude ešte zakúpiť snehové reťaze na náš traktor, lebo 
v niektorých odľahlých lokalitách obce je problém s výkonom zimnej údržby. Miestnym rozhlasom aj pomocou SMS sme 
upozornili občanov aby neparkovali svoje vozidlá na miestnych komunikáciách lebo tak komplikujú výkon zimnej údržby. 
Až na malé začiatočné problémy prevádzka pálenice funguje v plnom prúde a dúfam, že zákazníci odtiaľ odchádzajú 
spokojní. Na budúci rok tam budeme musieť vyriešiť problém s vodou a žumpou.  Zakúpili sme fekálny príves objemu 
8000 litrov za obecný traktor a tento týždeň by nám ho mali už doviesť. Po vybavení všetkých dokladov a podpisu 
zmluvy s PVS by sme službu vývozu žúmp poskytovali aj našim občanom za zvýhodnenú cenu oproti tmu čo platia za 
vývoz teraz súkromným spoločnostiam. Podarilo sa nám vyriešiť aj problém prípadného výpadku elektrickej energie 
v pálenici počas plnej prevádzky a to zakúpením elektrocentrály značky Heron na 400 a 220 V. 

Na úrade sme pripravili dokumenty týkajúce sa záveru roka a to konkrétne návrhy VZN č.2/2021 o nakladaní 
s odpadom na území našej obce, návrh VZN č.3/2021 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady a tiež sme pripravili návrh rozpočtu na rok 2022 a predpoklady na roky 2023 a 2024. Všetky tieto dokumenty 
sme predpísaným spôsobom zverejnili na oficiálnej web stránke obce a vyvesili na úradnej tabuli obce min.15 dní pred 
rokovaním OZ (26.11.2021), tak aby boli na dnešnom rokovaní OZ schválené a následne po schválení opäť na 15 dní 
zverejnené a tým platné a účinné od 1.1.2022. K zverejneným dokumentom sme nedostali žiadne pripomienky. 
Schválením nových VZN o odpadoch naša obec prechádza od 1.1.2022 na nový systém zberu, evidencie a platieb za 
odpad. Každá zmena je vnímaná rôzne a určite nebudú začiatky so zavedením nového systému zberu odpadov 
jednoduché, ale našim cieľom je zaviesť väčšiu spravodlivosť v poplatkoch za odpad, zvýšiť separáciu odpadu a znížiť 
množstvo komunálneho odpadu. Neustále zvyšujúce sa ceny služieb a poplatkov za odpad nás viedli k úprave 
doterajšieho systému zberu odpadov v našej obci. Zároveň treba pripomenúť, že v nasledujúcom období musíme opäť 
rátať s ďalším zvyšovaním poplatkov za odvoz a likvidáciu odpadu. Teraz pripravujeme informačnú brožúru pre každú 
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domácnosť a následne by sme v mesiaci január zorganizovali prednášku asi podľa jednotlivých ulíc v kultúrnom dome, 
kde by sa občania evidovali k množstvovému zberu a zároveň by si aj zakúpili potrebný počet plomb. 

Do zamestnania sme prijali nového pracovníka – pána Petra Uriču, namiesto Mariána Kremeňa, ktorý odišiel do 
starobného dôchodku. Zabezpečili sme pre všetkých zamestnancov povinné školenie BOZP a požiarnej ochrany a tiež 
samotestovanie všetkých zamestnancov na ochorenie Covid19. V spolupráci s MUDr.Ďurkechovcami sme ponúkli 
možnosť zaočkovať proti ochoreniu Covid19 aj priamo v našej obci a to v piatok 26.11. a pre veľký záujem sme ho 
museli presunúť do kultúrneho domu. Teraz pripravujeme opäť možnosť sa dať zaočkovať ďalšou dávkou a to 
v pondelok 20.12.2021.  

Už sa pomaly pripravujeme na vianočné sviatky a uvidíme, čo nám prinesú najbližšie dni a týždne, aké 
opatrenia sa budú prijímať a tiež aký budú mať vplyv na život nielen v našej obci. Ja ako starosta našej obce sa chcem 
všetkým občanom poďakovať za rešpektovanie odporúčaní a nariadení v súvislosti s ochorením Covid-19 a zaželať 
všetkým hlavne pevné zdravie, príjemné prežitie vianočných sviatkov a všetko dobré do nového roka 2022 
Diskusia: 
- Ing Ďurkech – na obecnú stránku by bolo dobré pridať samostatnú záložku týkajúcu sa prevádzky obecnej pálenice 
- Ing.Kretík – plánuje obec poskytovať službu odvozu fekálií aj pre občanov z iných obcí? 
- starosta – prioritne bude fekál určený pre potreby obce a jej obyvateľov 
  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 80/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 5 /  Návrh na schválenie prenájmu obecného majetku – časť pozemku EKN 478/103 o výmere 2000m2 
Návrh je predložený v zmysle zámeru schváleného na rokovaní OZ dňa 16.9.2021, bol súčasťou pozvánky na OZ a bol 
zverejnený v súlade so zákonom  
-Ing. Kretík – komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča návrh schváliť. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 81/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 6 /  Návrh na schválenie predaja obecného majetku – parcely CKN 410/55, orná pôda o výmere 47m2 

a pozemku CKN 410/56, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 109m2 

Návrh je predložený v zmysle zámeru schváleného na rokovaní OZ dňa 16.9.2021, bol súčasťou pozvánky na OZ a bol 
zverejnený v súlade so zákonom  
-Ing. Kretík – komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča návrh schváliť. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 82/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 7/  Návrh na schválenie VZN č.2/2021 o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným 
odpadom na území obce Plevník-Drienové 
Návrh bol súčasťou pozvánky na OZ a bol zverejnený v súlade so zákonom. K návrhu neboli v pripomienkovom konaní 
doručené žiadne pripomienky. Starosta poslancom predniesol návrh na upravenie niektorých bodov VZN v súlade 
s predloženým návrhom VZN č.3/2021. 
-Ing. Kretík – komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča návrh s preloženými zmenami schváliť 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 83/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 8/  Návrh na schválenie VZN č.3/2021 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 
odpady na území obce Plevník-Drienové 
Návrh bol súčasťou pozvánky na OZ a bol zverejnený v súlade so zákonom. K návrhu neboli v pripomienkovom konaní 
doručené žiadne pripomienky. Starosta poslancom predniesol návrh na doplnenie čl. VII  o bod týkajúci sa postupu obce 
v prípade, že sa poplatník nezakúpi plomby do 15.2. kalendárneho roku.  
-Ing. Kretík – komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča návrh s preloženými zmenami schváliť 
Diskusia: 
-Ing. Ďurkech – žiada o čo najskoršie pripravenie informačných materiálov pre občanov 
-starosta- materiály sa začnú pripravovať hneď po schválení VZN, tak aby boli počas decembra doručené občanom, 
následne v januári pripravíme stretnutie s občanmi v kultúrnom dome, kde im bude nový systém podobne predstavený 
a budú mať možnosť si zakúpiť plomby na zberné nádoby 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 84/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 9/ Návrh na schválenie rozpočtu obce na rok 2022 
Návrh rozpočtu bol súčasťou pozvánky na OZ a bol zverejnený v súlade so zákonom. Starosta poslancom predniesol 
návrh na zmeny oproti zverejnenému návrhu v súvislosti so zverejnením predpokladaných príjmov obce z podielových 
daní zo strany MFSR, dohodnutej Kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa, týkajúcej sa zamestnancov obce a predloženého 
návrhu rozpočtu ZŠ Dominika Tatarku Plevník-Drienové a informoval ich o plánovaných investičných projektoch na rok 
2022, s ktorými sa v rozpočte uvažuje. 
-Ing. Kretík – komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča návrh s preloženými zmenami schváliť 
-Ing.Milan Kremeň – kontrolór obce konštatuje, že návrh bol vypracovaný v súlade so zákonom  a odporúča ho schváliť 
Diskusia: 
-p. Jantošová – v rozpočte nie sú plánované prostriedky na rekonštrukciu budovy č.96, ako plánuje obec postupovať 
v tejto veci? 
-starosta- na rekonštrukciu budovy sú potrebné finančné prostriedky v objeme, ktoré by boli pre rozpočet obce 
neúnosné, preto obec skúma možnosti financovania, prípadne zapojenia súkromného investora.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 85/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 86/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 87/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 10/   Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2021 – rozpočtové opatrenia 
Rozpočtové opatrenia boli súčasťou materiálov na rokovanie OZ. RO starostu obce za rok 2021 súvisia hlavne so 
zverejnenou úpravou funkčnej klasifikácie výdavkov v súvislosti s ochorením COVID-19, výdavkami pálenice, použitím 
transferu pre MŠ z Nadácie spoločne pre región a ostatnými drobnými úpravami rozpočtu. . 
-Ing. Kretík - komisia pre financie, obecný majetok a rozvoj odporúča opatrenia vziať na vedomie. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 88/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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K bodu 11/  Správa hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrol 
Správu predniesol hlavný kontrolór obce Ing. Milan Kremeň a bola súčasťou pozvánky na OZ. Skonštatoval, že na 
základe vykonaných kontrol nezistil žiadne nezrovnalosti a chyby. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 89/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
K bodu 12/  Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1.polrok 2022 
Návrh predniesol hlavný kontrolór obce Ing. Milan Kremeň a bola súčasťou pozvánky na OZ. Na základe žiadosti 
komisie pre financie, obecný majetok a rozvoj návrh doplnil o kontrolu celkového hospodárenia pálenice po ukončení 
výrobného obdobia 2021/2022. 
Diskusia: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 90/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

K bodu 13/  Rôzne 
Pripravované investičné akcie a projekty obce boli predstavené pri prerokovaní návrhu rozpočtu obce na rok 2022. 
Kultúrno-spoločenské a športové akcie v obci sú z dôvodu pandémie ochorenia COVID-19 pre najbližšie obdobie 
zrušené. Starosta poslancom navrhol ich spoločnú brigádu na prípravu lyžiarskeho vleku na túto zimu najbližšiu sobotu. 
Pred rokovaním OZ bol starostovi a poslancom doručený list p. Jozefa Tamášiho č.171, týkajúci sa poplatku za odpad 
ako aj informácií o výpočte množstiev a cien za odpad v obci ako aj vlastného návrhu ceny v rozpore s platným VZN. 
Nakoľko p. Tamáši sa o túto tému zaujíma opakovane a v niekoľkostranovom liste uvádza veľa údajov, starosta mu 
listom odpovie a zároveň pozve p. Tamášiho na osobné stretnutie na Obecný úrad, kde mu poskytne odpovede na jeho 
otázky vrátane všetkých potrebných dokumentov týkajúcich sa odpadu.. 
Diskusia: 
-Ing. Ďurkech – p. Tamáši môže kedykoľvek prísť aj na rokovanie OZ, kde mu na jeho pripomienky radi odpovedia aj 
poslanci, prípadne sa môžu dohodnúť na samostatnom stretnutí na Obecnom úrade 
 

K bodu 14/   Diskusia 
Ing. Kretík na základe doterajšej práce, dosiahnutých výsledkov a nasadenia aj nad rámec zákonných povinností 
starostu obce navrhol zvážiť udelenie mimoriadnej odmeny starostovi obce. Ostatní poslanci s návrhom súhlasili 
a rovnako ocenili prácu starostu, nakoľko však na základe zákona starostovi obce nie je možné udeliť jednorazovú 
mimoriadnu odmenu, pri najbližšom prerokovaní platu starostu obce sa plánujú k tejto otázke vrátiť. 
  
K bodu 15/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva o 19,15 hod.ukončil. 
 
 
Overovatelia :     Juraj Urík  ............................................ 

 

                           Bc. Vladimír Smatana        ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................ 

 

Zapísala: Ing.Jana Franeková           ........................................... 


